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Kérdés

Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

"Mibe kerül a felsőoktatási kollégiumi ellátás?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján

kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre

írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hogyan áll a felsőoktatási kollégiumok felújításának ügye ?
Hány kollégiumot újítottak fel, milyen fmanszírozási konstrukcióban, mennyiért, és mekkora

a továbbiakban még törlesztendő összeg?
Tételesen hány, felújításra érett kollégium esetén nem került sor a felújításra, ezek közül hán y
lakhatatlan? Milyen lakhatási megoldás áll a diákok rendelkezésére így, és bérlet eseté n

mekkora ezek éves költsége?
Konkrétan hol folynak jelenleg felújítások ?
A kollégiumi férőhelyeket igényl ők hány %-a nem jut férőhelyhez?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2010. január 6 .

Zsigó Róbert
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